

Haines family, 興氏學校的家庭們

Thank you again for another great week.
再次感謝您們另一個美好的星期。

Thank you for participating in our Principal Chat, Meet the Teacher Night/Bilingual Advisory Council Meeting, as well as the Local School Council Meeting.

感謝您參加我們在網上的和校長傾談，教師之夜/雙語諮詢委員會會議以及校董會會議。

Let's continue to partner with one another to make sure that your child has a successful year.
讓我們繼續相互合作，以確保您的孩子有一個成功的一年。

As we continue to celebrate Hispanic Heritage Month, we will recognize the achievements and contributions of Hispanic American champions who have inspired others to achieve success.

在我們繼續慶祝西班牙裔文化月的同時，我們將表彰激勵他人取得成功的西班牙裔美國人的成就和貢獻。

Please join us next Friday, September 24th at 8:00 AM for our Parent Advisory Council Organizational and Informational Meeting. We will review the school's CIWP, Title 1 Involvement Budget Plan, Policy, and Parent Compact.

請參加我們下星期五，9月24日上午8點，參加我們的家長會的成員組織和信息會議。我們將審查學校的CIWP計劃，第一標題預算，政策和家長契約。

Link is provided- 網上連接

meet.google.com/pff-gvbm-rjf

Meeting ID 會議編碼

meet.google.com/pff-gvbm-rjf

Phone Numbers 電話號碼

(US)+1 240-514-8466

PIN 速調整密碼: 673 734 781#

I want to thank you so much for your flexibility as we stagger our entry times. Please continue to complete the self screener at home. REMINDER- if you have any flu-like symptoms, please stay home.

我非常感謝您們來我們學校時間的靈活性，請繼續在家完成自我健康檢查，提醒 - 如果您有任何類似流感的症狀，請待在家裡。

For students who are absent for 3 or more days, please provide a doctor's note; for students who are sent to the Care Room during the day, they must have a doctor's note or covid results to be able to return to school.

曠課3天以上的學生，請提供醫生證明，對於在學校上課期間被送到護理室的學生，他們必須有醫生證明或冠狀病毒檢測結報告果才能返回學校。

Have a wonderful weekend. 有一個美好的周末。